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verslag  Regioraad 23 mei 2024          
 
 
vergadering : Regioraad Amsterdam – Amstelland 
datum   :23 mei 2024 
plaats  : Scouting Terraqua en online 
tijd   : 20.00 - 22.00 uur 
verslag : Eric Leignes Bakhoven  
 
 
Aanwezig:  
Regiobestuursleden Boris Vergeer (VZ) , Leon Rutten (penningmeester, Eric Leignes 
Bakhoven (vice voorzitter/secretaris), Dennis v.d. Born (RA5), Cora Groenink (Landelijke R 
aadsafgevaardigde) , Susanne Smeehuijzen (TMT), Dave Voorhaar (NTC),  Tim Biesenbeek 
(website en IT), Dieuwertje Schut (LR afgevaardigde) , Letty Lechner (TMT en 
aciviteitenteams) 
Extra gast: Wibo Hobma (regioconsulent) 
Activiteitenteams:  Paroba, Zwemwedstrijden(Ruud Tuin), BeverDoedag (Ineke Stam) 
 
Vertegenwoordigers van de volgende scoutinggroepen: 
Hedera, Holendrecht, Erskine, Oost1, Tiflo, NTC5, Terraqua, Frankendael, Elfregi, 
Kantankye, Paula Geerts, Gijsbrecht van Aemstel, Sarto, Radboud Waterland, Keizer 
Karelgroep 
 
 
 

Agendapunten:  

 Opening en vaststelling agenda  

 Toekomst Regio 

 Rondje groepen 

o StudentenScoutingAmsterdam 

 Pauze met mogelijkheid elkaar te spreken 

 Vervolg rondje groepen 

 Financiële stukken 

 Aandacht voor activiteiten 

o Ingekomen stukken/rondvraag 

 Ingekomen stukken/rondvraag 
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1. Opening  en vaststelling agenda: 
De voorzitter opent 20:00 de vergadering en heet iedereen welkom. Er is zowel fysiek 
als een online  verbinding. Gast is Wibo Hobma (regiocosulent) die toelichting zal 
geven op de  regio structuur ontwikkelingen. 
 

 
 
2. Toekomst  van de regio  

Wibo zit in de werkgroep ontwikkeling Regio’s en admiraliteiten.  Wibo licht toe: 
Admiraliteiten waren destijds uit Huishoudelijk Reglement van Scouting Nederland 
verdwenen. Dit is later gecorrigeerd. Het is een informele vereniging. Daarbij zijn de 
bestuursleden verantwoordelijk. Dit is niet wenselijk. Gewenst is, dat admiraliteiten  
een juridische entiteiten zijn met activiteiten. Daarom is de laatste jaren gewerkt aan 
een betere integratie van de admiraliteiten binnen Scouting Nederland. Er zijn bij de 
integratie van de admiraliteiten 3 varianten: 
1. Admiraliteit en regio vallen samen, zoals bij onze regio en admiraliteit. De 

admiraliteit hangt dan als een team onder de regio. De voorzitter van de regionaal 
admiraliteit  maakt deel uit van het regiobestuur. 

2. Een interregionale admiraliteit, waar watergroepen uit verschillende regio’s komen. 
De interregionale admiraliteit heeft een eigen bestuur. De regio's van de groepen 
uit deze interregionale admiraliteit hebben een bestuurslid met de portefeuille 
waterscouting die contacten onderhoudt met de interregionale admiraliteit zodat er 
een goede afstemming is.  

3. Afzonderlijke admiraliteit. 
 
De regio’s en admiraliteiten zijn  in de huidige structuur geen juridische entiteiten. De 
huidige regio met een regioraad en -bestuur, opereert wel als een vereniging. 
De regio lijkt op een vereniging, maar is dat is de regio momenteel niet, de regio is nu 
momenteel  geen vereniging en rechtspersoon, wel heeft zij een stichting die het geld 
van de regio beheert. Daardoor kan onduidelijkheid ontstaan. Je wilt dat de 
aansprakelijkheid niet terecht komt bij de vrijwilliger, die organiseert, maar bij een 
rechtspersoon die een bankrekening heeft en verzekerd is. 
Een vereniging is de meest democratische vorm met algemene ledenraad (de 
groepen). De leden van de  landelijke raad  zijn akkoord gegaan om de regio’s en 
admiraliteiten om te vormen naar een formele vereniging  met eigen statuten en 
huishoudelijk- en bestuursreglement. 
 
Zie https://www.scouting.nl/ondersteuning/groepstrajecten/regiosupport/organisatie-
regios-en-admiraliteiten#waar-komen-we-vandaan-6408015 
 
Onze regio is bezig met een stappenplan om dit te realiseren en zal  komende 
regioraden met concrete stappen komen. 
De omzetting  gaat gepaard met notariële acties, de standaard notariële aktekosten 
komen voor rekening van het land. 
 

3. Rondje groepen 
Gevraagd wordt om dit keer  in het rondje groepsbestuur ontwikkelingen/wisselingen  te 
belichten. 
 
Gijsbrecht v Aemstel (Jelle Wolterbeek) 
80 leden, Bezig met nieuw bestuurs voorzitter. 
 
Paula Geerts (Frank Holtkamp):  
Stabiel ledenaatal, 145 leden. Wil graag verjonging van bestuur 
 
Kantankye (Susanne Smeehuizen): 130 leden, 110 jeugdleden, stabiel bestuur, 
bestuursleden alle lange tijd hetzelfde. Wel nieuwe groepsbegeleider. 
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Terraqua (Edwin Bloem): 
Naast gerealiseerde  nieuwbouw ook nog bezig met verdere fusie. Bij de sloop van oude 
gebouw is ook de bijbehorende stichting opgeheven. Streven is naar 1 groepsvereniging. 
Landtak groei, watertak stabiel. 160 leden. Bestuur uitgebreid met extra lid 
 
Keizer Karel (Bart de Horde):  
Stabiel bestuur, wel verjonging gewenst. Ongeveer 140 leden. 
 
Elfregi(Simon Nieuwenhuizen): 
Achterstallig onderhoud aangepakt. Bestuur veel bezig met schoonmaak. Er is een extra 4e 
bestuurslid. Voor het eerst meegedaan met paroba dit jaar. 
 
Sarto (Michiel Notten): 
60 leden. Secretaris gezocht voor bestuur.  .Extra klussen worden aangepakt. Opwaartse 
trend in leden 
l 
Waterland (Florinda, Kees de Baat): 
45 leden, groeiende.  Momenteel clubhuis loos, omdat de nieuwbouw van start is gegaan.  
De laatste deel  voor het bouwbudget is ook rond gekomen.  
 
Wartburg( Roberto Reali): 
Wachtlijsten bevers- en welpen. Ligplaats problematiek nu opgelost. Groot tekort aan leiding. 
Bestuur heeft voldoende leden.  
 
Studentenstam Amsterdam 
In oprichting (Jochem, Anton, Nina).. Boris Vergeer is  in contact met hen. 
 
Frankendael (Paul Vergeer): 
Verjonging bestuur. Vooral onder ouders werven. 
 
Wibo Hobma 
Bestuurswissel landelijk bestuur, voorzitter Jaap Boot stopt, we zijn bezig met een nieuwe 
voorzitter 
 
 
Radboud (Shanon, Dave): 
Ongeveer 100 leden, stabiel bestuur. Grootste zorg is, dat het water in en rond de Poel dicht 
slibt. De 3 groepen bij De Poel (KKG, Livingstone en Radboud)  zijn groepsverenigingen en 
hebben een gezamenlijke  beheersstichting 
 
Tiflo (Ruben Wilhelmus):  
Slechts 4 bestuursleden, missen een voorzitter en secretaris, de  groep draait goed, land en 
watertakken, 160 leden, 114 jeugdleden. Ondersteuning van ouders bij onderhoud.  Oud 
leden zijn gepolst om mee te denken voor nieuw gebouw.  
 
Sc. Oost 1 ( Jan Garritsen): 
45 kaderleden, groep draait goed. Bestuurswissel tussen voorzitter en secretaris en 
penningmeester geweest. Commitment voor langere binding is zwak.  
 
 
 
Erskine (Ted Bradley): 
Nieuwe American girlscouts speltak op zondag. Leiding voldoende maar minder tijd  . 
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Hedera (Tim Biesenbeek):  
130 leden. stabiel, draait goed 
 
Holendrecht (Dieuwertje Schut): 
Stabiel aantal leden en bestuur. 
 
 
Hedera (Tim Biesenbeek, Linda): 
110 leden, dringen nieuwe bevers nodig.  
 
Eric Leignes Bakhoven wordt hierna een flesje wijn namens de regio  aangeboden door 
Boris, omdat hij afgelopen 26 april met een lintje is onderscheiden. 
 

4. Financiën 

Leon presenteert financieel verslag 2023 van de regio. Grote post is nu Paroba, omdat de 
financiën hiervan  geïntegreerd zijn in de regiokas. Er is een bijdrage  geleverd voor het 
onderhoud aan het Scoutcentrum Amstelveen.  Trainingskosten zijn hoog, gelukkig draagt 
onze sponsor zijn steentje bij. Klein negatief resultaat. De kascommissie  (vertegenwoordiger  
is Rob Groenink van Admiralengroep) heeft de kas gecontroleerd. Commissielid Rob 
Groenink  stelt voor de penningmeester decharge te geven voor het gevoerde financiële 
beleid over 2023, hetgeen de regioraad accordeert. Volgende keer kascommissielid uit de 
Elfregi groep. 

Leon heeft aangegeven te stoppen na 28 jaar(!) met zijn regiopenningmeester  functie. Er is 
nog geen  nieuwe kandidaat voor regiopenningmeester. Leon zal ad interim de taak van 
financiën  blijven continueren tot een nieuwe kandidaat is benoemd. 

5. Activiteiten  

Training- en activiteitenteams: 

Activiteiten :  

Paroba (Ruud Tuin):  in 2025 35 jaar. Dit jaar koud en nat geweest, wel meer deelnemers. 

BeverDoedag (Ineke Stam):  dit jaar doen 10 groepen mee. Wordt op 8 juni bij Scoutcentrum 
in Amstelveen georganiseerd. 

Jungledag wordt dit jaar door  en bij  de Terraqua scoutinggroep georganiseerd op 1 juni 

RZW vindt dit jaar plaats in het weekend van 21,22 september 

Zwemwedstrijden: worden op 9 november georganiseerd in het  Meerkamp zwembad in 
Amstelveen 

Houthakkerskamp waarschijnlijk 2e weekend december 

TMT:  1,2 juni  kampkwalificatietraining, 8 deelnemers. Trainingsteam wil verjonging en 
aanvulling in het team en zoekt nieuwe vrijwilligers. EHBO training nu door Oranje Kruis. 
Meer vrijheid in stof behandeling samenstelling. Kosten € 20, webdeel en praktijkdeel. 

 

Houthakkerskamp meestal 2e weekend in december. 

Tim: er wordt gewerkt aan een nieuwe regio website. 

6. Ingekomen stukken/ rondvraag 
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Scoutshop (Leon) 
Om de lokale Scoutshop omzet te vergroten is er een groepsspaaractie  van 1 maart- 31 juli, 
waarbij per scoutinggroep alle kassa aankopen van leden en groep bij elkaar opgeteld 
worden en gespaard kan worden voor Petromax  producten bij gezamenlijke  
aankoopbedragen in deze periode vanaf € 800.  

Wibo:   suggestie: kijk op de website project meer vrijwilligers werven in kortere tijd. Zie 
https://www.scouting.nl/ondersteuning/groepstrajecten/werven-van-vrijwilligers/meer-
vrijwilligers-in-kortere-tijd-mvkt 

 

7. Sluiting om 22:00 uur exact. 

 
 

Volgende Regioraad  op 14 november 2024 bij de Keizer Karelgroep in Amstelveen 

 
 


